



PRESS RELEASE COMMUNIQUE DE PRESSE



Paris, October 18/le 18 octobre 2004

FIM Centenary Congress – Paris 2004 Congrès du Centenaire FIM – Paris 2004

After the opening Ceremony, held this morning in the presence of the Minister of Youth & Sports of France Mr. Jean-François Lamour, the Interministerial Delegate for Road Safety Mr Rémy Heitz, the President of the French National Olympic and Sporting Committee (CNOSF) Henri Serandour, and various guests, the 122nd FIM Congress started with the session of the General Assembly in the Conference Centre of the Sofitel Paris Forum Rive Gauche in Paris (France) in the presence of the delegates of 78 National Federations (new record in the history of the FIM Congress).

- In his opening address, FIM President Francesco Zerbi gave a detailed report on the activities of the Management Council during the 2004 season. The report was unanimously approved by the General Assembly. The 2003 accounts and balance sheet were unanimously approved.
- The National Federations of Bolivia (FBM), Ivory Coast (FISA) and Puerto Rico (FMPR) were accepted by the General Assembly as new FIM Members.
- Messrs. Jorge Cabezas (Spain) and Andrzej Witkowski (Poland) were elected FIM Vice-Presidents. Messrs. Herbert Kring (Germany) and Jos Driessen (Belgium) were elected FIM Internal Auditors.
- The General Assembly approved the proposal of the Management Council to set up a Working Group to study future amendments to the Statutes. Moreover, the General Assembly accepted the proposal to regulate the discipline of Freestyle at the FIM level.
- Yesterday evening, the Management Council held the celebration dinner of the FIM Centenary at the restaurant Ledoyen, avenue des Champs-Élysées, where, on December 21 & 22, 1904, the members of motorcycling clubs of six different countries – Austria, Belgium, Denmark, France, Germany and Great Britain - founded the FICM (Fédération Internationale des Clubs Motocyclistes).
- Tomorrow and Wednesday, the Commissions and Panels will have their working meetings.

Après la Cérémonie d'ouverture qui s'est déroulée ce matin en présence du Ministre de la Jeunesse et des Sports M. Jean-François Lamour, du Délégué Interministériel à la Sécurité Routière M. Rémy Heitz, du Président du Comité National Olympique et Sportif Français (CNOSF) Henri Serandour et plusieurs invités, le 122^{ème} Congrès de la FIM a débuté avec la séance de l'Assemblée Générale au Centre de Conférences du Sofitel Paris Forum Rive Gauche à Paris (France) en présence des délégués de 78 Fédérations Nationales (nouveau record de l'histoire du Congrès FIM).

- *Dans son allocution d'ouverture, le Président de la FIM Francesco Zerbi a fait un rapport détaillé sur les activités du Conseil de Direction durant la saison 2004, rapport approuvé à l'unanimité par l'Assemblée Générale. Les comptes de l'exercice 2003 ont été approuvés à l'unanimité.*
- *Les Fédérations Nationales de Bolivie (FBM), Côte d'Ivoire (FISA) et Porto Rico (FMPR) ont été acceptées comme Membres FIM par l'Assemblée Générale.*
- *MM. Jorge Cabezas (Espagne) et Andrzej Witkowski (Pologne) ont été élus Vice-Présidents FIM. MM. Herbert Kring (Allemagne) et Jos Driessen (Belgique) ont été élus Commissaires aux Comptes Internes.*
- *L'Assemblée Générale a donné son accord à la formation d'un Groupe de Travail pour étudier de futurs amendements aux Statuts. Par ailleurs, l'Assemblée Générale a accepté que la discipline du Freestyle soit réglementée au niveau de la FIM.*
- *Hier soir, le Conseil de Direction a tenu le dîner de commémoration du Centenaire de la FIM au restaurant Ledoyen, avenue des Champs-Élysées où, les 21 et 22 décembre 1904, les membres de clubs motocyclistes de six pays – Autriche, Allemagne, Belgique, Danemark, France et Grande-Bretagne - ont fondé la FICM (Fédération Internationale des Clubs Motocyclistes).*
- *Demain et mercredi, les Commissions et Collèges se réunissent en séances de travail.*

Marc Pétrier
FIM Press Officer/Attaché de Presse

FEDERATION INTERNATIONALE DE MOTOCYCLISME
11, route Suisse - 1295 Mies - Switzerland/Suisse

Tel.: (+41-22) 950 9500 - Fax: (+41-22) 950 9501 - E-mail : fim@fim.ch - Internet : www.fim.ch